
Zápis z druhého zasedání Školské rady Gymnázia a SOŠ Plasy ze dne 15. 4. 2025 

 

Čas konání: 15:00 – 16:30 

Místo konání: sborovna v budově SOŠ 

Přítomni: M. Lorenzová, K. Müllerová, E. Kantor Pořádková, P. Vanka, O. Frank 

Omlouvali se: J. Adámková, F. Moc 

Program:  

1. Uvítání a poděkování za dosavadní činnost 

2. Informace k mimořádným volbám do školské rady 

3. Rozpočet přímých výdajů ve školství na rok 2025 

4. Realizace nástavby budovy gymnázia 

5. Informace ředitelky školy Mgr. Markéty Lorenzové 

6. Různé 

 

Ad 1.   V úvodu uvítala K. Müllerová stávající členy a poděkovala za činnost školské rady za celé 

dosavadní období, především zástupcům rodičů a zletilých studentů F. Mocovi a O. Frankovi, 

letošním maturantům, kteří budou z naší školy odcházet. 

 

Ad 2.    Ve dnech 23. a 24. dubna 2025 proběhnou mimořádné volby do Školské rady. Volba proběhne 

pouze pro jednoho zástupce rodičů a zletilých studentů, neboť na druhou pozici automaticky 

nastupuje paní Katarina Nikolova, která postupuje z minulých voleb. Kandidátkou je Bc. Lucie 

Čechurová, DiS. Volba proběhne ve středu na gymnáziu a ve čtvrtek na SOŠ ve výše uvedených 

termínech. Plnoletí žáci budou volit o velké přestávce a zákonní zástupci v průběhu rodičovských 

schůzek. 

 

Ad 3.   Členové školské rady při GaSOŠ Plasy se seznámili se závaznými ukazateli a rozpisem rozpočtu 

přímých výdajů ve školství na rok 2025.  

 

Ad 4.   Ředitelka školy M. Lorenzová informovala o průběhu plánované nástavby budovy gymnázia. 

Současná etapa výstavby je plánována na další dva roky, členové školské rady se seznámili 

s rozhodnutím o výběru dodavatele.  

 

Ad. 5.  Ředitelka školy M. Lorenzová informovala o: 

- právě proběhlém přijímacím řízení studentů na všechny obory GaSOŠ Plasy (o všechny 

nabízené obory je zájem, v příštím školním roce se opět otevřou celé třídy oborů obchodní 

akademie a agropodnikání),  



- generační obměně učitelského sboru (učitelé mají o práci na naší škole zájem, na volné 

pozice se hlásí), 

- plánované výměně osvětlení na gymnáziu a o pracích na novém sociálním zařízení, které 

proběhnou o prázdninách, 

- napjatosti rozpočtu přímých výdajů ve školství na rok 2025 (navýšení oproti minulému roku 

je minimální, ministerstvo neposlalo, co slíbilo, nedocílíme 130 procent), 

- soutěži Mladý zemědělec, která se uskutečnila v březnu v prostorách SOŠ, při které byl plně 

využit školní dvůr,  

- modernizaci zemědělských předmětů, které se snažíme neustále zdokonalovat (používáním 

moderní techniky - dron, máme dva nové inženýry, kteří vyučují odborné předměty), 

- zamýšleném podání žádosti na PK ohledně zakoupení nového traktoru (chceme být moderní 

školou pro výuku zemědělství, díky zapojení naší školy do projektu Šablony JAK šetříme PK 

peníze, které nám může poskytnout na jiné účely), 

- dále informovala ředitelka školy ŠR o tom, že v srpnu budou členové ŠR vyzváni 

k odsouhlasení nové třídy informatiky a že v budoucnu by mohla být výuka z Domu techniky 

přesunuta do nových prostor na gymnáziu. 

 

Ad. 6. Předsedkyně ŠR J. Adámková obdržela návrh k projednání z řad rodičů týkající se používání 

mobilního telefonu žáků ve škole. Školská rada byla s tímto návrhem seznámena, téma projednala a 

zmíněný rodič bude o postoji ŠR informován písemnou formou. (viz příloha) 

Eva Kantor Pořádková informovala o přístavbě ZŠ, jejíž realizace by měla být dokončena začátkem 

nového školního roku 2025/2026. Dále se zmínila o tom, zda by nestálo za zvážení projekt STARTAPUJ 

(SIT Port Plzeň) přesunout ze čtvrtého do třetího ročníku gymnázia. Ředitelka školy odůvodnila tento 

postup logickou návazností na předmět ekonomie a připraveností žáků na nejvyšší úrovni.  

Kateřina Müllerová informovala o plánování projektového víkendu EJPO, který je příslibem pro 

zapojení školy do projektu do dalších let a důležitý pro partnerství měst Freihung a Plasy. 

Oliver Frank zdůraznil potřebu výuky moderních evropských dějin ve větším rozsahu.  

 

Školská rada bere na vědomí: 

- závazné ukazatele a rozpis rozpočtu přímých výdajů ve školství na rok 2025, 

- informace ŘŠ M. Lorenzové, 

- informace ostatních členů ŠR, 

- písemné vyrozumění rodiče ohledně používání mobilních telefonů ve škole. 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Müllerová 

Ověřila: Mgr. Markéta Lorenzová 

 


